
Cirkovce na Dr . p. Okrajni šolski 
svet v Ptuju je izrekel načelniku tukajšnjega 
kraj. šol. sveta g. Jakobu Biklanu priznanje 
in pohvalo za njegovo šoli prijazno delovanje 
in za njegove posebne zasluge povodom raz
šrjatve tukajšnje šole v 6 razrednico in okusne 
prenovitve celega šolskega poslopja. 

Slavje priredi akad. tehn. društvo »Tri
glav" v Gradcu povodom svoje petintrideset
letuice dne 19. ftbruarja 1911 v Ljubljani. 

Za drugo češko vseučilišče. Due 12. 
t. m. so se vršile v Brnu in drugih mestih 
Moravskega velike manifestacije za ustanovitev 
•češkega vseučilišča v Brnu. 

Čehi n a Gorenjem Avstrijskem. Na 
včerajšnjem občnem zboru nemškega »Volks
bunda" v Liucu je deželni poslanec Langoth 
govoril o narodnostnih razmerah na Goreniem 
Avstrijskem. Rekel je da so v zadnjih letih 
nakupili Cehi nad sto kmetij za skupno vsoto 
2 milijonov kron. V Lineu je hotela družba 
Komeuskega ustanoviti češko šolo, kar da so 
pa Nemci preprečili. 

Dunajski učitelji prot i dr. Kramafu. 
Dunajski učitelji so imeli shod, na katerem 
so protestirali proti napadom od strani dr. Kra
mara, ki je v državnem zboru rekel, da so 
dunajski učitelji kakor revizorji pri ljudskem 
štetju vršili nasilja napram Cehom. Sklenili so 
na »hodu sledečo resoluciio : »Zbrani dunaiski 
učitelji odklanjajo z ogorčenjem žaljeuja, kijih 
je izrekel dr. Kramar v državnem zboru na 
račun učiteljstva. Shod izjavlja, da stojita pre
visoko stanovska čast in zavest izpolnjene dol
žnosti, da bi mogli biti ponižani po ravno tiko 
neopravičenih, kakor zlobnih izjavah češkega 
ljudskega zastopnika. Dunaj je nemško 
mesto in najsvetejša dolžnost dunajskega uči
telja je, da je nemški in da vzgaja dunajsko 
mladino v nemškonarodnem smislu " 

Občni zbor »Slovenskega osrednjega 
čebelarskega društva" za Kranjsko, Štajer
sko, Koroško in Primorsko je bil na Sveenico 
v »Mestnem Domu". Vkljub hudemu mrazu 
je prišlo na občni zbor nad 60 članov iz raz
nih krajev Iz poročila tajnikovega je razvidno, 
da je društvo štelo 718 rednih iti 2 častna 
člana. Odbor je imel 12 sej. Predavanj je 
odbor priredil 25, poleg tega pa še dvaduevni 
tečaj za začetnike v Ilirski Bistrici in eno
dnevni tečaj v Kamniku. Podružnic je na 
Kranjskem 18, na Koroškem 2 in na Pri
morskem 1. Opazovalnih postaj je bilo 8. 
Društvo je podpiralo podružnice ter razdelilo 
08 eksportnih panjev med svoje člane. Po po
sredovanju odbora dobi društvo 28 stotov brez
davčnega sladkorja za čebelno pitanje. Iz bla
gajniškega poročila posnamemo, da je društvo 
imelo 5805 K 83 v dohodkov in 5557 K 78 v 
stroškov. V poštni hranilnici pa je bilo 1*87 K 
48 v dohodkov in 1608 K 29 v stroškov. 
Skupno imetje znaša 1732 K 56 v. — Pred
sednikom je bil zopet izvoljen tov. Fran č r 
n a g o j ; podpredsednikom Anton Žnidaršič; 
odbornikom pa: Anton Verbič, tov. P e t r i č 
Ivan, tov. Li kožar Anton, Sallath Nikolaj, 
Zirkelbach Hiuko. Odbornikom namestnika 
Strgar Ivan in Marki Anton Revizorjem pa 
sta bila izvoljena I. N. Babnik in tov. Avgust 
K o r b a r . Po vohtvi odbora je predaval ured
nik »Slov. čebelarja' tov. Fran Roj i na o 
kakovosti in razpošiljanju matic tov. To man 
o reklami za kranjsko čebelo v Ameriki, pro
fesor Verbič o sladkorju. Občni zbor sklene, 
da se priredi enodnevni čebelarski tečaj letos 
v Bitujah pri Bohiniski Bistrici. Na predlog 
g. Strgarja so bili spreleti trije predlogi: 1. 
Prosi se železniško miuist stvo za znižauje 
osebnih vožujih cen pri prepeijavi čebel v 
pašo, in ako je v vlaku čez 50 panjev, tudi 
za pomočnika. 2. Osrednje društvo razdeli 
brezplačno vsaki podružnici po 1 originalni 
kranjski panj za vzorec po katerem bi se 
ravnali čebelarji pri izdelovaniu panjev ter pri 
prodaji in nakupu čebel 3. Diuštvo naj pre
skrbi etikete za med, ki naj bi nosile dru
štveno ime. Občni zbor sklene, da se da de
narno podporo »Slovenskemu spodnještajer
skemu čebelarskemu društvu" za piireditev 
razstave leta 1912., ko praznuje desetletnico 
svojega obstanka. — Ob 12. uri zaključi pred
sednik občni zbor. Kakor je videti, opravljajo 
v tem društvu zopet učitelji glavno delo. 

Slovenske stolice na češkem vseuči
lišču v Pragi . Pri rektoriu češkega vseuči
lišča je bila deputacija slovenskih visokošolcev, 
da sliši njegovo mnenje glede evetualne usta
novitve slovenskih stolic na češkem vseučilišču. 
Rekel je, da je on naklonjen taki ustanovitvi, 
senat pa se bo bavil s tem vprašanjem vkratkem, 
in na to jim naznani sklepe. 

Število Čehov v Budimpešt i . V ogr
ski prestolnici živi okolu lOO.OoO Cehov, ki 
imaio štiri društva. Cehi so si šele v zadnjih 
letih začeli snovati društva, in po teh društvih 
80 prišli v stik z drugimi Slovani, tako v prvi 
Vrsti s Slovaki, ki so jim uajb ižji. Slovaki 
imajo tudi več društev v Budimpešti. 

Splošni vestnik. 

Pametni nakup blaga Iz tkanin. Ni 
vsakomu znano, da se modno blago volnenega, 
posebno plesnega blaga, modnega barhenta in 
flauel za krila, Zrfira za srajce, damast, brisače, 
robci, platnenih in bombaževih najbolje dobi pri 
nas. Posebno imamo krasno izbiro za neveste. 
Kadar potrebujete kaj takega, obrnite se narav
nost na izvozni dom V. J Havliček in brat, 
kopališče Podebrady (Kr Češka), ki Vam pri 
sklicevanju na naš list pošlje franko in gratis 
zbirko vzorcev za plesne in zimske toalete. 
Opozarjamo, daje ta tvrdka solidno češko pod
jetje in jo uajtopleje priporočamo. 
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